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Onderwerp: Consultatie Bonaire verlenging Twm

Beste [IENERN
lvm de verlenging van de Twm zijn de BES-eilanden geconsulteerd met de vraag of zij akkoord zijn met de verlenging en of ze nog

opmerkingen hadden voor in de toelichting. Daar is vanuit Bonaire bijgevoegde reactie op gekomen, waarin zij aangeven akkoord

te gaan, “onder de voorwaarde dat er op gebied van inreizen meer maatwerk mogelijk wordt gemaakt voor de afzonderlijke

landen, zodat zij zelf de mogelijkheid krijgen te bepalen welke maatregelen voor welke landen gelden.” Het verlengingsbesluit ligt

inmiddels bij de Koning en zal morgen naar de beide Kamers worden gestuurd. Bonaire geeft echter aan dat hun input niet correct

is weergegeven in de toelichting op het besluit en had graag gezien dat de consultatie was meegestuurd aan de Kamers (WJZ geeft

aan dat dit ongebruikelijk is wanneer daar niet expliciet om wordt gevraagd). Bonaire heeft daarom besloten de consultatie zelf

met Kamerleden te delen. Hij is in ieder geval gedeeld met Hayke Veldman (VVD), mogelijk ook met andere Kamerleden. Dit zal

zeer waarschijnlijk tot vragen leiden. Omdat de verlenging pas morgen naar de Kamers wordt gestuurd verwacht ik vanmiddag

tijdens het debat overigens nog niet perse vragen.

De standpunten en wensen zoals beschreven in de consultatie van Bonaire passen in een bredere ontevredenheid die Bonaire uit

t.0.v. de inreismaatregelen die momenteel worden genomen en ook voor de BES-eilanden gelden. Zo hebben zij grote onvrede

over de 4-uurs termijn van de sneltest, die tot het annuleren van vluchten uit de VS leidt; hebben ze afgelopen vrijdag het

testbeleid tussen Bonaire en Curagao zonder overleg ofjuridische basis aangepast; en verwachten we ook t.a.v. de

quarantaineverplichting geen positieve houding vanuit Bonaire. Het eiland is zeer afhankelijk van toerisme en de afweging

volksgezondheid vs toerisme/sociaaleconomische belangen is dan ook een lastige. Bonaire maakt hierin andere keuzes dan

verstandig worden geacht door het RIVM en VWS. De zorgcapaciteit op het eiland is immers niet groot.

Vanmiddag (17:00) hebben we een gesprek met de gezaghebber van Bonaire, de Rijksvertegenwoordiger en het RIVM om over

deze verschillende afwegingen te spreken en zal het RIVM de ernst en mogelijke gevolgen van de gemuteerde varianten toelichten,

wat ons hopelijk wat dichter bij elkaar brengt. Voor jou in ieder geval goed om te weten dat Bonaire aangeeft behoefte te hebben

aan differentiatie t.o.v. het ENL’se beleid en zich zorgen maakt om de sociaaleconomische gevolgen van het uitblijven van

toerisme.

Mochten er vragen komen kun je deze naar mij doorzetten. Uiteraard ook graag bereid verdere toelichting aan je te geven.

Hartelijke groet,
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